
Title (en)
Printer and method for printing on paper

Title (de)
Druckvorrichtung und Verfahren zum Bedrucken von Druckpapier

Title (fr)
Dispositif d'impression et procédé d'impression de papier d'impression

Publication
EP 2206605 A2 20100714 (DE)

Application
EP 09003192 A 20090305

Priority
EP 09000083 A 20090107

Abstract (en)
The printing device has a paper feed (3) for printing paper to be printed on, a printing unit (4) connected downstream of the paper feed, and a paper
discharge (5) connected downstream of the printing unit for printed printing paper. The two climate zones having different relative humidity levels
are provided in the area of the printing device. The relative humidity of the climate zone in which the paper feed or the paper discharge is disposed
is less than the relative humidity in the climate zone in which the printing unit is disposed. An independent claim is also included for a method for
printing on printing paper.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Druckvorrichtung (1) zum Bedrucken von Druckpapier (2), mit einer Papierzuführung (3) für zu bedruckendes Druckpapier
(2), einer der Papierzuführung (3) nachgeschalteten Druckeinrichtung (4) und einer der Druckeinrichtung (4) nachgeschalteten Papierabfübrung
(5) für bedruckte Druckpapier (2). Zur Erzielung eines guten Druckergebnisses ist vorgesehen, daß im Bereich der Druckvorrichtung (1) zwei
Klimazonen mit unterschiedlichen relativen itatunluftfeuchtegehalten vorgesehen sind und daß die relative Raumluftfeuchte der Klimazone, in der
die Papierzuführung und/oder die Papierabführung angeordnet sind/ist, geringer ist, als die relative Raumluftfeuchte der Klimazone, in der die
Druckeinrichtung (4) angeordnet ist.
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